
Travelling and Working
in Australia is Possible
實現在澳洲工作度假的可能



The Working Holiday Programme (WHP) is a programme specially catered for individuals 
like yourself who plan to take a year break from work or upon graduation from college to 
travel and work in Australia.
工作度假計劃(WHP)是為想要暫別工作職場一年休息的你或剛畢業的學生特別打造，讓你在澳
洲享受旅遊和工作的樂趣。

If you are above 20 years old and haven’t yet reached your 30th birthday, we will assist you 
to apply for the Working Holiday Visa (WHV) and find guaranteed work placement. It offers a 
double benefit: not only can you live and go travelling in Australia, you will be placed to work 
in a hotel. So how long can the fun last? The WHV is for one year and you can select any 
city in Australia with six months each in two companies.
如果你年滿20歲30歲以下，我們將協助你申請取得工作度假簽證(WHV)和工作機會。體驗國
外生活和自助旅行的同時，我們將會安排在旅館酒店工作的機會。工作度假簽證效期為一年，
在此期間，你可選擇在澳洲任一城市，在同一公司工作最長六個月。

How about gaining work experience during an extended holiday? Go abroad on a WHV! 
Convinced and almost about to start packing? To get your Working Holiday Visa, you will 
need to purchase your overseas travel insurance in advance, there might not be room for 
everyone: so begin the planning well in advance.
想要利用度假期間同時累積工作經驗 ? 就選擇打工度假吧! 取得工作度假簽證(WHV)前需事先
購買海外旅行保險，機會名額有限，快點計劃準備吧!
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工作度假計劃(WHP)是為想要暫別工作職場一年休息的你或剛畢業的學生特別打造，讓你在澳
洲享受旅遊和工作的樂趣。

If you are above 20 years old and haven’t yet reached your 30th birthday, we will assist you 
to apply for the Working Holiday Visa (WHV) and find the work placement for you. It offers a 
double benefit: not only can you live and go backpacking in a foreign country and you will be 
placed to work in a hotel. So how long can the fun last? The WHV is for one year and you 
can select any city in Australia with six months each in two companies.
如果你年滿20歲30歲以下，我們將協助你申請取得工作度假簽證(WHV)和工作機會。體驗國
外生活和自助旅行的同時，我們將會安排在旅館酒店工作的機會。工作度假簽證效期為一年，
在此期間，你可選擇在澳洲任一城市，在同一公司工作最長六個月。

How about gaining work experience during an extended holiday? Go abroad on a WHV! 
Convinced and almost about to start packing? To get your Working Holiday Visa, you will 
need to purchase your overseas travel insurance in advance, there might not be room for 
everyone: so begin the planning well in advance.
想要利用度假期間同時累積工作經驗 ? 就選擇打工度假吧! 取得工作度假簽證(WHV)前需事先
購買海外旅行保險，機會名額有限，快點計劃準備吧!



• Provide sources of shared accommodation in Australia estimated between A$150  
  and A$220 per week
• Secured placement in Housekeeping operations before arrival
• Earning from A$400 – A$700 per week
• Superannuation of 9.5% of your weekly wages
• Cover for work compensation insurance
• Briefing prior to departure to Australia

• 提供澳洲合租房屋資訊，每周約澳幣$150 - $220 
• 抵達澳洲前在房務部工作確認
• 每周薪資約澳幣$400 – $700
• 提撥每周薪資的9.5%為退休金
• 勞工賠償保險承保
• 前往澳洲前的說明會

• Learn to be independent
• Learn new skills as in leadership, organising skills, time management
• Make friends 
• Travel and learn the culture in a different cultural environment
• Learn and practise your spoken and written English

• 學習獨立
• 學習領導、組織、時間管理技巧
• 結交朋友 
• 旅行和學習異國文化
• 學習和練習英文能力

Our services include providing the following information/services relating to:
我們提供以下資訊/服務如下:

Benefits to Travel and Work in Australia
澳洲度假打工優點



Email: schools@metroglobal.net
Website: www.metroglobal.net

There is an administrative fee payable for each application.  For further enquiries, please contact 
schools@metroglobal.net.  We have representative offices in mainland China, Hong Kong and Taiwan.
每位申請者需支付行政手續費用。如有任何問題，請聯繫schools@metroglobal.net，我們在中国大陆，香
港和台灣香港皆設有服務辦公室。


